

Title (en)

Method of setting a group of gems, for example on a wedding-ring.

Title (de)

Befestigungsverfahren von gruppierten Edelsteinen zum Beispiel auf einem Ring.

Title (fr)

Procédé de sertissage de pierres précieuses groupées, par exemple sur une alliance.

Publication

EP 0102276 A2 19840307 (FR)

Application

EP 83401561 A 19830728

Priority

FR 8213338 A 19820730

Abstract (en)

The method consists in securing the stones in their seating by means of a continuous metal wire (3e) which runs along a portion of the periphery of the said stones which are arranged on alternate sides of the wire (3e) and which is secured periodically to the mounting, while forming setting loops for the stones whose periphery it runs along, complementary setting means (3d, 3f) being provided on one or more opposing portions of this periphery. Manufacture of jewellery. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le procédé consiste à immobiliser les pierres dans leur embase au moyen d'un fil métallique (3e) continu qui longe une portion de la périphérie desdites pierres disposées alternativement d'un côté et de l'autre du fil (3e), et qui est solidarisé de place en place à la monture en formant autant d'anses de sertissage que de pierres dont il longe la périphérie, des moyens de sertissage complémentaires (3d, 3f) étant prévus sur une ou plusieurs portions opposées de cette périphérie. Fabrication de bijoux.

IPC 1-7

A44C 17/04

IPC 8 full level

A44C 17/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A44C 17/04 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

FR 2530932 A1 19840203; FR 2530932 B1 19871113; EP 0102276 A2 19840307; EP 0102276 A3 19840905

DOCDB simple family (application)

FR 8213338 A 19820730; EP 83401561 A 19830728